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Jeden występ w pierwszym składzie, bez fajerwerków, wystarczył, aby

Salih Ucan stał się w mediach jedną z głównych postaci tego tygodnia.

Włoskie dzienniki piszą artykuły na temat gracza, portale internetowe

kontaktują się z jego agentem, z kolei turecka telewizja NTVSpor 

przeprowadziła wywiad z samym zainteresowanym, powołanym do

reprezentacji U21. 

 

- Przyzwyczaiłem się do Włoch, potrzeba był trochę czasu na aklimatyzacje w moim

nowym zespole, zaliczyłem dobre letnie przygotowania. Potem kontuzje zmusiły

mnie do pozostania z boku. Jednak od początku stycznia trenuje stabilnie z

zespołem.

 

Mecz z Ceseną?

- Dzięki Bogu miałem szansę gry, zespół zaliczył dobry występ. Byłem bardzo

zmęczony po pierwszej połowie, rytm meczowy był bardzo wysoki. Od początku

widziałem, że będę miał mało szans, byłem wkurzony, jednak wystarczy popatrzeć

na graczy, którzy są w drużynie jak Keita, De Rossi, Nainggolan i inni. Serie A jest na

innym poziomie w porównaniu do rozgrywek w Turcji, to zupełnie inny poziom.

 

Jak się czujesz w Romie?

- Ofensywny styl gry zespołu pokrywa się z moją charakterystyką. Graczem

najbardziej zbliżonym do mnie, jeśli chodzi o cechy, jest Pjanic. Inspiruję się nim, ma

ofensywny styl gry, Keita i De Rossi są bardziej defensywni.

Totti?

- Z zewnątrz wydaje się, że cały ciężar drużyny spoczywa na nim, jednak De Rossi

jest wielkim przywódcą w szatni, rozmawia więcej z młodymi. Powoli poprawiał mój

włoski, moimi najlepszymi przyjaciółmi w grupie są Ljajic, Florenzi i Skorupski.
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